
 
 

Aan het college van B&W 

 

Schriftelijke vragen ex. artikel 38 RvO: Overlast Overwinningsplein 

 

Groningen, 19 augustus 2020 

 

Geacht college, 
 
Van diverse bewoners en ondernemers ontvangen wij berichten over een toename van 
overlast van bepaalde dak – en thuislozen en mensen met verslavingsproblematiek in 
Corpus den Hoorn, geconcentreerd op en rondom het Overwinningsplein. Naast deze 
overlast lijkt de ontstane situatie ons ook vooral onwenselijk voor de dak- en thuislozen en 
verslaafden zelf. Daarom stellen wij graag de volgende vragen aan de burgemeester en 
wethouders.   
 
Volgens omwonenden verblijven in de bossen achter het voormalige KPN-gebouw aan de 
Henri Dunantlaan al enige tijd dak- en thuislozen en verslaafden die veel overlast 
veroorzaken. De wijkagenten zijn hiervan op de hoogte. Vorig jaar is de locatie als eens 
ontruimd. De wijkagenten hebben gemeld dat de hulpverlening er opnieuw mee bezig is, 
maar tot nu toe volgens de bewoners zonder merkbaar resultaat. 
 

1) Is het college op de hoogte van de problemen rondom de Henri Dunantlaan? Welke 
maatregelen zijn er inmiddels genomen? 

2) Op welke wijze verloopt de communicatie met de bewoners in deze? 
 
De politie heeft enkele maanden geleden een oud bootje in het Noord-Willemskanaal 
ontruimd en tevens verwijderd. Daarmee is het probleem volgens de bewoners nog niet 
opgelost. De bewoner van het bootje heeft nu een tentje opgezet achter het voormalige 
gebouw van Seatrade op de hoek van de Laan Corpus den Hoorn / Madijk. Inmiddels staan 
er al twee tentjes. Hier staan ook enkele schuren van de woonbootbewoners.  
 

3) Is het college hiervan op de hoogte en welke acties heeft het college ondernomen 
om deze dak- en thuislozen op te vangen en een beter alternatief te bieden? 

 
Volgens ondernemers is er overdag en ‘s avonds rond de supermarkt op het 
Overwinningsplein sprake van een bepaalde groep dak- en thuislozen en verslaafden die 
veel overlast veroorzaken. Zo is er regelmatig sprake van alcoholgebruik, vechtpartijen en 
winkeldiefstallen. Het Overwinningsplein is volgens de ondernemers en bewoners het decor 
geworden van af- en aanrijdende brommers en auto's waar de mensen met 



verslavingsproblematiek belangstelling voor hebben. Met andere woorden: er zijn mogelijk 
dealers actief.  
 

4) Is het college bekend met bovenstaande problematiek op het Overwinningsplein en 
welke acties zijn inmiddels ondernomen om deze overlast tegen te gaan? Zijn de 
overlastgevers bekend bij de politie en de gemeente? 

5) Hoe verloopt de communicatie tussen de gemeente, politie en 
bewoners/ondernemers aan het Overwinningsplein? 

 
Daarnaast melden bewoners dat in de avond regelmatig verslaafden rondhangen bij de 
banken achter de Immanuelkerk en op de banken achter het voormalige KPN-gebouw. 
Daarbij wordt flinke hoeveelheden alcohol genuttigd. Bewoners melden geluidsoverlast tot 
diep in de nacht. Deze overlast zou volgens de bewoners bij de politie gemeld zijn. 
 

6) Is het college bekend met bovenstaande problematiek rondom de Immanuelkerk? 
Welke acties zijn ondernomen deze overlast tegen te gaan? 

7) De situatie doet denken aan de overlast die in het verleden op de Gele Loper heeft 
plaatsgevonden. Heeft het college zicht op hoe lang de overlast in Corpus den Hoorn 
al gaande is en heeft er mogelijk een verschuiving plaatsgevonden van overlast 
vanuit de binnenstad? Zo ja, welke maatregelen heeft het college ondernomen dit 
waterbedeffect tegen te gaan? 

 
Tot slot melden bewoners dat de kledingcontainers op de hoek van de Henri Dunantlaan 
met regelmaat door dak- en thuislozen en of verslaafden worden leeggehaald, waarna de 
inhoud op het Overwinningsplein en door de hele wijk terug te vinden is.  
 

8) Bovenstaande meldingen geven ons de indruk dat er meer hulp en opvang nodig is 
voor deze dak- en thuislozen en mensen met verslavingsproblematiek. Deelt het 
college deze indruk?  

9) Er lijkt een toename van het aantal dak- en thuislozen en verslaafden dat zich 
concentreert in de Corpus den Hoorn. Is deze veronderstelling juist? Is er een 
toename van soortgelijke overlast in andere wijken binnen de gemeente 
waargenomen? 

10) Is er voldoende opvangcapaciteit en toegang tot hulpverlening en zorg om deze dak- 
en thuislozen en verslaafden op te vangen en hulp te bieden? 

11) Is er in de statistieken een stijging van het aantal dak- en thuislozen in Groningen 
waar te nemen en zo ja, wat zijn daarvan de oorzaken? 

 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Terence  van Zoelen 
Partij voor de Dieren  
  
 
 
 


